
 

 

 
Tirsdag den 21. november kl. 17.00 

 
1. Godkendelse af referat fra den 18. september 2023. Referatet blev godkendt. 
2. Til stede: Ivan fra bordtennis, Jens fra IID, Anette Larsen (AL), Benny Syhler (BS), Jeppe 

og Henrik fra Drive.  
 

3. Meddelelser fra: Alle meddelelser samlet under nedenstående punkter. 

Halinspektøren/Centerlederen.  

Formanden.  

FIU bestyrelsesrepræsentant.  

4. Orientering vedr. budget 2024. AL: Indtægterne er steget, men nogle af de indtægter vi 
får ind bruges blandt andet til vedligeholdelse. Der er bevilget 40.000 ekstra til taget. I alt 
skal der bruges ca. 179.000 på vedligeholdelse i 2024. Der er yderligere afsat 50.000 til 
borde og stole til Lille mødelokale, som er et brugerønske. Bordtennis ønsker optimering af 
ventilationen i kælderen, så det ikke larmer så meget. Energiomkostningerne i hallen falder. 
Budgettet ser fornuftigt ud. 
 

5. Tider mellem jul og nytår. Så er der åbent for ønsker. Hallen lukker 23/12 og åbner igen 
2/1. Der kan søges om åbning d. 27., 28. og 29. december. Ansøgning senest 8/12. 
 

6. Brugergruppens holdning til at ombygge det store mødelokale til idrætsfacilitet. 
Udsat til næste møde, da der ønskes input fra klubberne 
 

7. Bordtennis ønsker at gennemse ordensregler for Mariendalshallen. Al havde udsendt 
ordensreglerne i forvejen. Der var livlig debat, og man ønskede at tage punktet op igen på 
næste møde. 
 

8. Nyt fra klubberne.  
 

9. Ny mødedato til næste møde. Næste møde 20-02-2024 kl. 17. 
 

10. EVT. Livlig debat om løst og fast, men intet til referat. 
 
 
Referent: Henrik Bynck, Drive 

 Referat af brugergruppemøde i Mariendalshallen kl.17.00 



 

                                                                                                                                                                                                                                                          

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


